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Du har pluggat fyra år i England för att bli 
Diplomate och nu är du Sveriges första 
och hittills enda Diplomate i internmedi-
cin. Vad har fått dig att plugga så mycket?

– Jag har kommit fram till att ju 
mer man kan inom ett område, desto 
roligare är det att jobba med just det. 
Och förutsättningarna för att jag 
fortfarande ska gilla jobbet i framtiden 
och vara attraktiv på arbetsmarknaden 
ökar om jag kan mycket.

– Fast utbildningen var tuff. Jag var 
omgiven av Europas, och ibland även 
världens, främsta specialister inom 
veterinärmedicin i det dagliga arbetet, 
vilket ställde extremt höga krav på 
mig. Men jag har en positiv livsinställ-
ning och det hjälpte. Jag skrattar ofta 
och gärna, även i tuffa tider.

Hur hamnade du på Malmö Djursjukhus 
efter dina utbildningar i Danmark och 
England?

– Jag ville gärna till Sverige 
eftersom möjligheterna att specialisera 
sig och utveckla sig inom veterinärme-
dicin för smådjur är bättre här än i 
Danmark. Fler djurägare har sina 
husdjur försäkrade här, vilket gör att 
utvecklingen på området går snabbare. 
Sverige har bättre tradition när det 
gäller att remittera patienter och 
djurägarnas engagemang ställer högre 
krav både på veterinärernas kompe-
tens och på behandlingsmöjligheterna. 

– Malmö Djursjukhus har stor 
potential och mycket kompetens. 
Dessutom ligger Malmö bra till med 
tanke på att min sambo jobbar i 
Danmark.

Du är chefsveterinär inom internmedicin 
sedan ett drygt halvår. Vad vill du med 

ditt jobb?
– Jag vill ta utvecklingen framåt. 

Malmö Djursjukhus har bra diagnos-
tisk utrustning, kan göra ultraljuds-
undersökningar, CT-scanning, 
endoskopi och vi har egen blodbank. 
Jag vill säkra den veterinärmedicin-
ska behandlingen på högsta nivå!

Vad fascinerar dig med internmedicin?
– Jag gillar att det är ett brett 

specialistområde. Det kräver att man 
ser hela djuret och alla dess problem, 
att man känner igen vissa sjukdoms-
mönster och att man kan tänka 
logiskt, vara systematisk och arbeta 
kronologiskt. En duktig internmedici-
nare behöver vara något av en 
detektiv. Det gillar jag. 

Hur är din arbetstid fördelad?
– Jag jobbar nästan bara dagtid och 

i och med att jag är chef, går 30 
procent av min arbetstid åt till 
administration och olika typer av 
möten. Resten av tiden jobbar jag med 
konsultationer varannan vecka och är 
på vårdavdelningarna varannan vecka. 
Men oavsett vilken vecka det är, 
försöker jag alltid finnas till hands för 
mina kolleger om de behöver rådgiv-
ning i medicinska frågor. 

Vad tycker du allra mest om att göra?
– Det roligaste som finns är att 

kunna ställa en diagnos på ett djur, 
som haft långvariga, kroniska pro-
blem. Det är också fantastiskt roligt 
när jag kan berömma en kollega för 
att han eller hon varit duktig. 

Och vad är det vanligaste du gör på 
jobbet?

– Det är att ställa frågor som rör 
den exakta konsistensen på djurens 
avföring och hur ofta de har avföring. 
Faktiskt ett otroligt roligt ämne.

Har du ett tacksamt jobb, tycker du?
– Absolut! Jag känner att min 

kunskap behövs och tycker det är 
tillfredsställande att kunna hjälpa 
kolleger och att säkra djursjukvård av 
högsta kvalitet.

Har du någon förebild i jobbet?
– Jag hade en professor i London, 

som jag uppskattade mycket. Han 
hade stor egen kompetens, men var 
också beläst. Han hade humor, ett bra 
sätt att kommunicera och var ganska 
avslappnad i sin attityd. Tillsammans 
med honom kunde jag säga det jag 
tänkte. Om någon är en förebild, så är 
det han.

Tar du med dig jobbet hem?
– Ja, det gör jag ganska ofta, både 

när det gäller djur med komplikatio-
ner, missnöjda djurägare och konflik-
ter mellan kolleger. Så blir det väl när 
man engagerar sig i jobbet. Men då är 
det skönt att ha en sambo, som också 
är veterinär och som förstår vad jag 
pratar om! 

Hur har du det på jobbet?
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NAMN: Kristine Bastholm Jensen.
YRKE: Chefsveterinär, specialist internmedicin.
ÅR I YRKET: åtta.
UTBILDNINGAR: Veterinärutbildning på 
Köpenhamns Universitet, Residency på Royal 
Veterinary College i London och certifierad 
Diplomate of American College of Veterinary 
Internal Medicin, DACVIM.
ARBETSPLATS: Evidensia Malmö Djursjukhus.
FAVORITDJUR: Har en svaghet för gamla katter.
EGNA DJUR: Två borderterrier, tikar, 8 och 9 år.
RELATION TILL DJUR: Djur är en viktig del av 
mitt liv både i arbetet och på fritiden. Att arbeta 
med djur är givande. Man blir beroende.

En duktig internmedicinare arbetar som en detektiv. 
Det säger Kristine Bastholm Jensen, en av Sveriges två 
Diplomates i internmedicin. Man måste tänka logiskt, 
vara systematisk och arbeta kronologiskt. Samt ställa 
frågor om det allra mest intima.

Allra roligast
en kollega

är att få berömma


